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1. Van inwoners vernemen wij dat er 
regelmatig paaltjes kapotgereden worden op
de kruising Ekris - Nico Bergsteijnweg. 
Blijkbaar is de ruimte te krap om de draai te 
kunnen maken. Is het College hiermee 
bekend en welke verbetermogelijkheden ziet
het College?

J. Bessembinders 
| CDA

De afdeling verkeer heeft tot op heden nog 
geen meldingen ontvangen vanuit inwoners 
of andere afdelingen binnen de gemeente 
over de problemen omtrent de paaltjes bij 
de kruising Ekris – Nico Bergsteijnweg. 
Vanuit de afdeling verkeer zijn er dan ook 
op dit moment nog geen 
verbetervoorstellen. Indien er meerdere 
meldingen zijn, zal er moeten worden 
vastgesteld of verbetervoorstellen nodig en 
passend zijn.

De evaluatie van de Nico Bergsteijnweg 
staat gepland voor december 2024, daar zal
dit punt in ieder geval in worden 
meegenomen. Daarnaast gaan we 
binnenkort van start met het 
verkeersveiligheidsonderzoek. Mochten 
inwoners van mening zijn dat de 
verkeersveiligheid in het geding komt door 
deze kruising, kunnen zij daar ook via de 
enquête melding van maken. Aan de hand 
van het aantal meldingen zal de gemeente 
kijken waar de prioriteiten komen te liggen.

D.J. Boeve – de Kruif | T. van Etten
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2. Op 29 juni heeft de SGP fractie een vraag 
gesteld over de asielproblematiek. In die 
vergadering werd door de burgemeester 
gepeild of er een meerderheid was in de 
raad voor een informatie-avond over dit 
thema. Dat bleek het geval te zijn  Het 
college gaf aan graag samen met de raad 
hierin te willen op trekken.
Het COA luidde afgelopen week opnieuw de 
noodklok vanwege een verwacht tekort aan 
opvangplekken.
Kan het college aangeven wanneer het voor 
hen gewenst is het gesprek met de raad 
hierover te voeren? Wat de SGP fractie 
betreft stellen we dit niet te lang uit.

G. Heldoorn | SGP Zoals reeds aangegeven in een reactie op 
eerdere vragen zijn wij bezig met de 
verkenning van de mogelijkheden in onze 
gemeente. Op dit moment is de informatie 
nog niet zo concreet als wij graag gewild 
hadden alvorens wij een informatieavond 
voor u als raad organiseren. Wij begrijpen 
echter ook dat langer wachten onwenselijk 
is. Daarom vragen wij de griffie om op korte
termijn een informatieavond in te plannen.

M. Jansen – van Harten | T. Zeeuwe


